
PROCES VERBAL

Incheiat azi 12.03.2015 orele 13,cu ocazia sedintei extraordinare pe luna martie
conform convocatorului inregistrat la nr.749/10.03.2015.

La sedinta sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11.
Doamna secretar intreaba daca mai sunt obiectii sau adaugiri la procesul verbal

al sedinţei anterioare.
Dl.Niti:Doamna secretar,recomand sa consemnati tot ce se vorbeste in consiliul

local.
D-na secretar:Aveti ceva de adaugat?
Dl.Niti:Nu .
Se supune la vot procesul verbal si  este aprobat cu 11 voturi pentru.
Se fac propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta.
Este propus si ales cu 10 voturi pentru dl.Popa Dumitru.
Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi .Este aprobata cu unanimitate de voturi.
1.Alegerea presedintelui de sedinta.

Iniţiator:primar
Raportează:Condoiu Cecilia Ionela

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea incheierii unui contract de prestari
servicii in vederea efectuarii unui raport de expertiza extrajudiciara la investitia
Infiintare parc in comuna Cungrea,jud.Olt.

Iniţiator:primar
Raportează:Niti Elena Madalina

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea graficului de rambursare a sumei
de 205.392,44 lei catre A.F.M. la investitia Infiintare parc in comuna
Cungrea,jud.Olt.

Iniţiator:primar
Raportează:Condoiu Cecilia Ionela

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de ocupare a functiilor
publice pe anul 2015.

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

5.Discuţii,întrebări,interpelări.
Se prezinta referatele intocmite,după care se fac inscrieri la cuvant.
Dl.Stancana:Cred ca o sa ajung la medic pentru parcurile astea.O primarie de

comuna din alt judet a facut un parc la 4 km de comuna.Zic ca in privinta asta la noi e
bine ,ca s-a facut in interiorul comunei.Ce e rau, este ca la noi toata comuna e intr-un
parc natural si cele 10 miliarde de lei vechi sau cine stie cat a costat,nu foloseste
nimanui.

Dl.Sandulescu:8 miliarde.
Dl.Stancana:Daca veneau de la Uniunea Europeana si ziceau luati banii astia si

faceti parcuri,mai era ceva.Am ajuns sa platim 8 miliarde din bugetul local pentru
ce?La Spataru la scoala veche nu mai este nimic,la fel si la Urluiasca Mica.

Dl.Tudosiea:La grajduri nu era un panou solar?
Dl.Stancana:Facea parte din parcuri?
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Dl.Sandulescu:Nu.
Dl.Stancana:Mi-e sa nu platim noi consilierii locali.
D-na Dicu:Noi din mandatul asta, nu.
Dl.Stancana:Calculati cate ulite avem.Cu 8 miliarde la latimea de 2 m le

asfaltam pe toate.Se mai fac tot felul de plangeri.Expertul se plateste.Va lua fiecare
element in parte daca e sau nu,verifica devizele de lucrari.Cel de la Curtea de Conturi
ne-a pus sa scormonim in pamant dupa instalatia de apa.

Dl.Popa:Si ,este?
Dl.Stancana:Da,dar nu e racordata la apa.Banii sunt prinsi in buget,asa ca nu

putem decat sa aprobam esalonarea pentru marea realizare a PDL-ului.
Dl.primar:Daca nu platim esalonat, o sa ne blocheze conturile si tot ne iau banii.
Dl.Popa:Siliti sau de buna voie.
Dl.Stancana:Cu restul materialelor sunt de acord.
Dl.Niti:Daca erati in mandatul trecut le aprobati.Nu va mai acoperiti ,ca ati facut

troita pe pamantul dvs.Daca erai vice pe vremea lui Nelu, acum erai in locul lui Alexe.
Dl.Stancana:Problema mea e ,sa nu semnez eu.Consiliul local actual plateste ce

a facut altul.Ai facut,foarte bine sa raspunzi de ele!
Dl.Niti:De ce-l acuzi pe Alexe ca nu face nimic?
Dl.Stancana:Pentru ca a platit datoriile altuia.
D-na Dicu:Are dreptate dl.Niti,d-le vice!
Dl.Niti:Tu de ce-l tii in brate pe Pungan?Sa-l bagati pe el la impozite si taxe.
Dl.Stancana:Daca te pun sa platesti cele 2 miliarde?Si tu l-ai sustinut pe nasu.
Dl.Popa:Nimic nu trebuie tratat cu superficialitate.
Dl.Nicolescu:Am inteles ca trebuie sa dam inapoi cele 2 miliarde si ca nu mai e

cale de intors.Daca se poate ,as propune sa facem pe doi ani.
Dl.primar:Daca mergem pe mai multi ani,mi-e sa nu platim dobanda mai mare.

Dobanzile sunt imputabile.
Dl.Nicolescu:Eu ziceam ca poate mai putem face si noi ceva.
Dl.Sandulescu:Suma e prinsa in bugetul local,restituim aceasta suma pana la

sfarsitul anului.Am ajuns in situatia in care am venit cu o cota destul de mare pentru
parcuri si platim din bugetul local.Stiti cam la cat se ridica o expertiza extrajudiciara?

Dl.primar:In functie de suprafata.
Dl.Niti:Si cate puncte sunt 6?
Dl.primar:Stiti cam cat ar costa?
Dl.Sandulescu:In jur de 100 de milioane.
Dl.primar:Am verificat o lista cu experti judiciar.Am fost la unul din ei si la un

calcul estimativ mi-a spus ca ar fi cam 40 de milioane vechi.
Dl.Sandulescu:Avem experienta din madatul trecut.Afisajul estimat a fost 3000

de euro,ne-a cost 6000.Acoperisul la dispensar estimat a fost 10000 lei,ne-a costat
75000 lei.Faptul ca la nivel central,datorita presiunilor si altor factori care au facut sa
iasa la iveala in mod public ,e si normal sa iasa aceste nereguli.E adevarat,a fost o
opinie din partea grupului PSD,dar pana la urma ,faptul ca s-a facut cu o cota mai
mare,ne-a dat sa acoperim aceste parcuri.Cand se va face expertiza extrajudiciara,sa se
faca nu cum a facut Curtea de Conturi,la o locatie aproape de noi.Sa se faca pe
locatii,de la ce s-a executat fizic la stadiul nerealizat la aceasta data,cu dirigintele de
santier,cu cei care au facut receptia partiala si toate elementele din contratul de
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executie sa fie in acest raport de expertiza,care va fi adus la cunostinta consiliului local
cu mult inainte de sedinta ordinara,sa treaca prin comisii.

Dl.primar:La locatia 2 afara de materialul dendrologic,care s-a uscat ,au fost
lucrari neefectuate de constructor,hidrant de incadrare,un camin de vizitare.Sunt
lucrari facturate ,platite si neexecutate.

D-na Dicu:Receptia s-a facut.
Dl.primar:Dl.Niti ,ati fost si dvs.in comisie.Noi nu am fost de specialitate si am

semnat.
Dl.Niti:Stiati ca nu sunt?
Dl.primar:Nu.
Dl.Sandulescu:E vorba de 30.000 de lei.Se vor constata nereguli si din partea

executantului
Dl.primar:Scopul nostru e sa stabilim toate deficientele executantului.Stalpii de

iluminat trebuiau sa aiba doua surse,una solara si una electrica.S-au luat acumulatorii.
Sunt 6 zone cu 8 locatii.De exemplu o locatie are doua zone,una ca Cungrea si una la
Spataru.

Dl.Sandulescu:Nu era bine sa vina si RUPIAH?
Dl.primar:Afost.
Dl.Sandulescu:Deci recunoaste suma de 30.000 de lei.
D-na secretar:Nu degeaba nu am contrasemnat hotararea cu adoptarea bugetului

local ,pentru restituirea banilor.Nici acum nu pot contrasemna esalonarea.Cei din
mandatul trecut,stiti bine ca am semnalat nereguli cu angajarea celor 22 muncitori,
inclusiv prefectura.Acum sunt in instanta pentru plata in solidar a sumelor acordate din
bugetul local, alaturi de fostul primar,fostul contabil si persoana cu CFP.

Dl.Stancana:Sa nu vedem un control pentru parcuri.Murgulet a acceptat sa faca
parcurile si a zis ca angajeaza oameni.Faci bine la unii si rau patesti.De ce sa plateasca
salariatii acesti bani?Ei au venit sa ia un ban, nu sa-l dea.Hai sa facem totul legal si sa
facem ceva in comuna.Ar trebui sa se faca o selectie la consilierii locali,sa fie numai
cei care gandesc nitel.

Dl.Tudosiea:El ne spunea ceva si facea altceva.
Dl.Stancana:Sunt in comisia de inventariere si acum am vazut cat au costat

tunurile,160 de milioane vechi.La urmatoarea sedinta o sa trebuiasca sa aprobam si
inventarul.

Dl.Sandulescu:Tunurile au valoare?
Dl.Stancana:Da.
Dl.primar:Pentru transport si demilitarizare.
Dl.Niti:E valoarea din inventar,nu cu care s-au luat.
Cu angajarea la impozite si taxe cum mai e?Am vorbit sa ne scoata si noua lista

de ramasite.
Dl.primar:E foarte greu ca e doar o singura persoana.
Dl.Niti:Nici d-na Neata nu poate face singura tot.Propun pentru sedinta viitoare

dl.Popescu sa vina cu un raport de activitate lunar si de acum incolo sa-l faca lunar
pana la sfarsitul anului.

Dl.Stancana:Iar vorbesti de el?
Dl.Niti:Iar tii la el?Ce treaba are el cu primaria?Acum il ajuta pe dl.vice la

pachete.
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Dl.primar:E o actiune dificila.
Dl.Niti:Acum e mai usor,iei bonul si dai pachetele.Primaria nu mai are

personal?Consilierul primarului ce face?
Dl.Stancana:E sofer.
Dl.Niti:Il aveti pe Florin sofer.
Dl.primar:Florin nu a stat deloc.
Dl.Niti:Ce amestec are cu Popescu?
D-na Dicu:La Spataru s-a surpat drumul.
Dl.Stancana:Am zis ca nu  s-a facut nimic si ca am platit 30 de miliarde

datorii.S-a facut investitia de apa si extindere la Spataru pe Ordonanta 28.E meritul lui
Alexe si poate sa si piarda alegerile.

Dl.Niti:Daca-i stati in coasta mereu.
Dl.Stancana:De trei ani nu te-am auzit decat de Punganu.Iuliu plateste 12

milioane de lei pe luna.De ce nu luati hotarare pentru el.Daca exista posibilitate sa
luam bani pentru primarie, sa-i luam.

Dl.Niti:Tineti-va in brate amandoi.
Dl.Popa:Nu ma simt bine intr-o asemenea atmosfera.Am ajuns la concluzia ca

daca arunca unul o piatra in apa,ceilalti nu o mai pot scoate.Nu tragem toti de aceeasi
caruta.Fiecare are gandirea lui,antipatii, empatii…Nu putem modifica votul.Cand am
aprobat bugetul ,am fost de acord.Iata ca suntem nevoiti sa incuviintam primaria sa
iasa din impas si mai exista posibilitatea ca nimeni sa nu plateasca nimic.M-am
bucurat pentru punctul 1 cu raportul de expertiza.Sa se foloseasca acest mijloc pe care
ni l-a indicat Curtea de Conturi ,sa se faca o evaluare a tuturor neimplinirilor de la
toate locatiile,pentru ca toate neimplinirile sa fie scoase din suma totala,sa se gaseasca
un tap ispasitor in afara primariei.

Dl.Stanacana:E proces verbal de receptie.
Dl.Popa:Cand a luat in primire,trebuiau finalizate parcurileNu ne ramane decat

sa ne continuam hotararea luata si sa prelungim cat mai mult.Daca platim, suma asta
asa ramane, nu se mai plateste dobanda in plus.

Intotdeauna dupa razboaie,recesiuni,crize au fost modalitati de infruptare din
banul public.Asa s-a intamplat peste tot in lume.Hotararile consiliului local nu ne sunt
imputabile,dar nimic nu se face fara aprobarea consiliului local.In vechea
administratie s-a folosit minciuna si golania.S-a venit de 3-4 ori sa votam ceva.Am
ajuns si sa parasim sala.Daca se face ,si sunt de acord, sa votam pentru efectuarea
raportului de expetiza extrajudiciar,pentru angajarea vechiului edil in administrarea si
poate sa raspunda pentru actiunile sale.

Dl.primar:Pentru ca nu a luat masuri la timp.
Dl.Popa:Expertiza trebuie facuta  ca se poate folosi si in alt scop.
De cand sunt in consiliul local ,nu mi s-a intamplat sa iau indemnizatia

diminuata.Ati taiat salariile vreunui salariat din primarie?
Dl.primar:Nu.
Dl.Popa:Nu am tinut trei sedinte si ni s-a diminuat salariul.Gestul conteaza.
Noi,consilierii locali nu suntem respectati in ceea ce spunem.E asa de greu sa

aflam datornicii?Perspectiva viitorului nu intereseaza pe nimeni.Nu credeam ca la
varsta asta o sa spun asa ceva.E in premiera,nu stiu nici cei de acasa.Voi candida la
functia de primar.
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Dl.Sandulescu:Si daca nu o sa iesi nici consilier?
Dl.Popa:Pentru functia de primar e pentru prima data.
Dl.Sandulescu:E de aplaudat aceasta treaba.Ne bucuram pentru unchias.
Dl.Popa:Daca ies primar,vice o sa pun o doamna.
Sunt de acord cu proiectele de hotarari.Ganditi-va ca un primar nu trebuie sa

aiba nici somn.Se gandeste ce trebuie sa faca maine.Discutam de 6 luni problema
datornicilor.De ce va este frica?Sunt mai multi cei care au platit,decat cei care nu au
facut-o.Cand o sa se vada ca s-au luat masuri cu recuperarea banilor o sa se bucure.

Se spun la vot proiectele de hotarari.
1.Alegerea presedintelui de sedinta-10 voturi pentru.
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea incheierii unui contract de prestari

servicii in vederea efectuarii unui raport de expertiza extrajudiciara la investitia
Infiintare parc in comuna Cungrea,jud.Olt. -11 voturi pentru.

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea graficului de rambursare a sumei
de 205.392,44 lei catre A.F.M. la investitia Infiintare parc in comuna
Cungrea,jud.Olt. -11 voturi pentru.

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de ocupare a functiilor
publice pe anul 2015. -11 voturi pentru.

Se declara inchise lucrarile sedintei.

Presedinte,                       Secretar,
Dumitru POPA                Gabriela ANDRONIE


